
 

3  ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

CLA/2021/4 El Consell Local Agrari 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 2 / de novembre / 2022

Durada Des de les 19:35 fins a les 20:15 hores 

Lloc Saló de Plens 

Presidida per Guillem Alsina Gilabert

Secretari Laura Adell Soler

  

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

 Assistents No Assistents
    Guillem Alsina Gilabert (President)

    Juan Amat  (PP)

Manuel Herrera Bujeiro (Ciudadanos)

Rafael Baila (PVI)

Juan Luis Puig Safont (AVASA)

Carlos Roig Reverter (Unió Llauradors)

Luis Santos Redó (Fepac-Asaja)

Abel Rubio Redondo (Cooperativa)

Francisco J. Folch Ayza (Cooperativa)

    José Ramón López Masip (Cooperativa)

    Juan Pedro Miralles Esteller (Cooperativa)

    Vicent Ferrer (Medi Rural)

    Carmen Morellà (R. Obres i Serveis)

Adrian Vizcarro (Policia Local)

    Laura Adell , secretària

    Paula Cerdà Escorihuela (Compromís)

Carles Queralt (TSV)

Agustí Guimerà Ribera (PSOE)

Vicent Queralt Sanz (Unió Llauradors)

Jose Ramón Extrem Sancho (Cooperativa)

Juan Domingo Polo Miralles  (Caçadors)

Tinent Comandància Guàrdia Civil

    

 

  

Una vegada verificada per la Secretària la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la 
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia:
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A) PART RESOLUTIVA 

 

1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

S’aprova l’acta anterior Consell Local Agrari Ordinària de data  data 13 de juny de 2022, per 
unanimitat

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

Dació de compte de diversos assumptes.

2.- Mosca de la Fruita 2022

El president dona les dades relatives a l’assumpte de referència.
S’han  sol·licitat 30 instàncies per a un total de 310,96 Ha.
S’informa que com la resta de anys s’ha portat el líquid a la Cooperativa Agrícola el Salvador des 
d’on s’ha repartit el líquid als sol·licitants després d’avisar-los telefònicament.

 

3.- Ordenança Municipal sobre el Medi Rural

El Sr.Alsina informa als presents que, una vegada remés l’esborrany a la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, s’ha rebut informe des de la 
Direcció Territorial de Castelló amb suggeriments per a la seua millora.
Una vegada revisat l'esborrany tenint en compte els suggeriments rebuts, es passarà una còpia a 
tots els membres perquè puguen consultar-la

4.- Cursets

Durant aquest punt s’incorpora a la sessió el regidor Juan Amat, representant del grup Popular.

El  president,  comunica  que  s’ha  sol·licitat  des  de  l’Ajuntament  al  Servei  de  Transferència  de 
Tecnologia, de la Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i Desenvolupament Rural la 
realització al municipi  de tallers i  cursets, a fi  de professionalitzar el sector i  potenciar les seues 
possibilitats. 

Així, es comunica que s’ha parlat amb Conselleria per sol·licitar cursos i que se'ns ha informat que 
s'han de sol·licitar durant el mes de generi que, si d’aqui  a gener sorgeix alguna oportunitat de curs  
se'ns farà saber.

Així mateix s’informa:
 Que el  próxim 11 de  novembre per  la  tarde es realitzarà  al  Centre  Vinalab un curs  de  

«Maestro Compostador».  Comptarà amb una segona part pràctica que es durà a terme a 
Sant Mateu el dia 12 de novembre.
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s’està preparant un cartell anunciador per a donar-li difusió.
  Que  el  próxim  16  de  novembre  per  el  matí  es  celebrarà  al  Vinalab  una  jornada  de 

Argrocompost amb una taula de debat

El Sr. Alsina comenta als assistents que s’ha iniciat el període de cremes , que serà des del  17 
d’octubre,fin el 31 de maig de 2023,
La sol·licitud es pot demanar, o bé presencial en la OIAC, o bé mitjançant la seu electrònica de 
l’Ajuntament.
Com Vinaròs te Pla local de Cremes, ens podem acollir al règim transitori de 3 anys fins al 2025. 

El president  informa als membres del Consell dels imports de les subvencions que s’han sol·licitat i 
s’han concedit per adequar camins rurals.

Es rebrà una subvenció del Ministeri de Política Territorial per asfaltar els camins rurals Cometes, 
Melilla Racons i Xivert per danys ocasionats en el temporal del passat 1 de setembre.
Que suposarà adequar l’asfalt, d’un total de 8,9 quilòmetres per a millorar la seguretat viària dels  
veïns que cada dia accedeixen a les seues finques.
També s’ha sol·licitat una ajuda europea per import de 600.000 €
Així mateix, s’invertiràn 115.000 € en adequar part del Camí Carretes, Camí d’En Borràs i  Camí 
Canet.
S’han desbroçat camins com el de Mas de Brau (km 9-10 i 11), i la Brigada verda ha segat el Camí 
Rossel i el Camí les Egües.
Es comunica també que es tornarà a demanar la subvenció per al tractorista. 

C) PRECS I PREGUNTES

La regidora d’Obres i Serveis comenta que a la última sessió del Consell es va parlar de crear un 
grup de persones per assessorar a l’hora de proposar camins a reparar i que no s’ha rebut cap 
proposta de ningú.
A col·lació de l'assumpte, el Sr. Pepito Masip comenta que seria interessant invertir en alguns 
senyals verticals de "Stop" de camins rurals que estan molt velles.

Així mateix es comenta la possibilitat de crear un altre grup per ajudar en el muntatge de la Fira 
Agrícola.

Es pregunta per part del Sr. Masip per el tema de les targetes agrícoles, al que se l’informa que s’ha 
penjat el model de sol·licitud a la pàgina web de l’Ajuntament incloent la necessitat d’afegir el núm. 
de RGPA (Registre d’Agricultors al que estan obligats a estar inscrits per poder comercialitzar).
El Sr. Vizcarro proposa que la validesa de les targetes siga de 5 anys.

  

El Inspector de la Policia Local, el Sr. Adrián Vizcarro fa un resum als assistents de l’esdevingut 
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durant el mes de setembre quant als robatoris de garrofes en el Terme Municipal.
S’han recuperat més de 1000 kg, s’han detingut a 9 persones i s'han fet 16 serveis de patrulla rural, 
indicant que gràcies a la col·laboració de l’equip Roca i al vigilant de Traiguera i Sant Jordi.

El Sr. Carles Roig comenta que el Camí rural Vell d’Alcanar, en la actualitat ha deixat de ser un Camí 
Rural i s'ha convertit en una via que, en unir 2 municipis pròxims, aglutina una gran quantitat de 
trànsit. Circulen tot tipus de vehicles, com a autocars, repartidors.... i les condicions de la via no són 
les òptimes, ja que l'asfaltat podia millorar-se i els xiprers de les cunetes dificulten la visibilitat, sent ja 
de per si, una via massa estreta per al volum de circulació que recull. 
Es proposa posar una limitació de circulació.
El Sr. Vizcarro comenta que el millor control en la limitació de la via seria la instal·lació d’un radar.

El Sr. Roig fa saber als membres que, degut a les obres de la N-238, el cami del terme proper a 
Viveros Alcanar ( Via pecuària Camí vell de Rosell) no s’asfaltarà

El Sr. Alsina pren nota per mirar de consultar.

El Sr. Juan Amat pregunta que, durant la passada sessió del Consell es va dir als assistent que es 
passaría una còpia de l’esborrany de la Ordenança Municipal sobre el Medi Rural, i que com es que 
aquesta no s’ha facil·litat, al que el Sr. President l’informa que aquest tema s’ha parlat al punt 3.- de 
la sessió,, punt en el que no estava present. Així mateix, se l'informa que pot consultar en les 
dependències municipals, que estarà a la seua disposició per a aclarir qualsevol dubte que 
requerisca. 

El Sr. Amat, expresa l’interés del PP en que s’incorpore un tractorista a  la plantilla de la Brigada 
Municipal per a traure-li més profit al tractor que disposa l'Ajuntament.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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